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HANDIKAPPRÅDET VID TRAFIK- OCH 
RENHÅLLNINGSNÄMNDEN  
OCH STOCKHOLMS STADS  
PARKERING AB 

 

  

PROTOKOLL             5 /2010 
 

Sammanträdesdag   
     

Torsdagen den 6 maj 2010 

kl 15.00-17.00  
 

    

 

  

Justerat den Justerat den  

 

 

 

Ken Gammelgård Dagny Mörk  

 

 

Närvarande: 

Ordförande  Ken Gammelgård DHR 

Vice ordföranden  Lasse Gustafsson     HSO/NHR/ 

       

Ledamöter  Ewa Ström HSO/HR 

                                 Dagny Mörk SRF 

    Yvonne Holmberg   HSO/Astma  

och Allergi 

 

  

Förhindrade:   Gunnar Slätt HSO/FHDBF 

  Anders Carlsson HSO/RTP-StS 

 

 

Närvarade tjänstemän: 

Förvaltningschefen Magdalena Bosson 

Ingegerd Forss 

Lars Cedergrund 

Helené Personne 

Staffan Forsell 
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Ordförande inleder sammanträdet och välkomnar 

förvaltningschefen Magdalena Bosson.  

 

 

§  1 Fastställande av dagordning 

Rådet godkänner dagordningen efter tillägg under 

punkten inkomna protokoll och skrivelser samt övriga 

frågor.  

 

§ 2 Föregående protokoll 

Rådet godkänner och lägger protokoll nr 4/2010 till 

handlingarna. 

 

§3 Justering av dagens protokoll 

Rådet utser Dagny Mörk att tillsammans med 

ordföranden Ken Gammelgård justera dagens 

protokoll  

  

§ 4 Handlingarnas och lokalernas tillgänglighet 

 Rådet har inget att tillägga. 

 

§  5 Inkomna protokoll och skrivelser  

 Följande inkomna protokoll anmäls och läggs till 

handlingarna. 

 

1 Protokoll nr 2 och 3/2010 från kommunstyrelsens 

 handikappråd. 

2  Protokoll nr 4/2010 från handikapprådet för 

 Stadsbyggnads- och Exploateringsnämnden.  

 

Inkomna skrivelser anmäls och läggs till handlingarna 
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§  6 Till Trafikkontoret inkomna remisser 

 Ordförande har tagit ställning att följande ska 

 behandlas 

 

 Remisser av förslag till nya mål och åtgärder inom 

 åtgärdsprogram för särskilt skyddsvärda trä i 

 kulturlandskapet. 

 

 Rådet svarar med skrivelse till handläggare, där rådet 

 betonar att allergiframkallande träd i kulturlandskapet 

 på sikt bör minska. 

  

§  7 Trafik- och renhållningsnämnden 

                 Protokoll nr 4/2010 

 

Inkommet till rådet protokollsutdrag från  

Trafik och – renhållningsnämnden § 7 gällande: 

St: Julian priset och rampen till podiet i stadshuset. 

  

Handikapprådet uttrycker sin förvåning över 

innehållet i det särskilda uttalandet som trafik- och 

renhållningsnämndens ordförande Ulla Hamilton och 

ledamoten Ing-Britt Lundin gjort i anslutning till 

handikapprådets protokoll 3/2010. Handikapprådet har 

aldrig sagt att St. Julianpriset inte längre ska delas ut. 

Rådet konstaterar enbart att man som en förklaring 

från stadshuset sida, om varför rampen som byggts till 

podiet som använts i bland annat Gyllene salen har 

tagits bort, anger att St. Julian priset inte längre delas 

ut. Rådet  anser att ett sådant förvaringssätt från 

Stadshusets sida är oacceptabelt och att rampen alltid 
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ska vara en del av podiet om staden vill göra 

verklighet av sina tillgänglighetsmål.  

  

Kallelse 5/2010 

§ 12 Utvärdering dubbdäck  

    Handläggare kallad till dagens sammanträde. 

 

§ 24 Uppställningsplatser för lånecyklar 

    Uppställningsplatser för lånecyklar. 

 

Rådet svarar med skrivelse till handläggare där 

rådet betonar vikten av att utplaceringen av platser 

för uppställning av lånecyklar inte får leda till 

tillgänglighetsproblem för personer med olika 

funktionsnedsättningar. Förslaget om att ta 

parkeringsplatser till anspråk för detta ändamål får 

inte heller innebära att parkeringsplatser som är 

reserverade för personer med parkeringstillstånden 

för rörelsehindrade används för ändamålet eller i 

övrigt minskar.  

 

§ 28 Nytt avtal med FTI avseende       

 återvinningsstationer för returpapper. 

              Handläggare kallad till dagens sammanträde. 

 

§ 8 Stockholms stads Parkerings AB 

 Årsredovisning 2009 

 

§ 9  Fördragningar i följande ärenden  

    

15.00        1 Förvaltningschefen Magdalena Bosson  

          informerar om huvudsakliga frågor hittills under 

          året 2010 
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 - Snöröjning 

 - Dubbdäck 

 - Sophämtning  

 - Kronprinsessas bröllop 

 

 Information ges även i frågan om kontorets planer på 

 att ta emot ungdomar för sommarjobb. I enlighet med 

 tidtagare förslag från handikapprådet vill kontoret nu 

 öka möjligheten för ungdomar med  

 funktionsnedsättning att få del av dessa 

 sommarjobbsplatser. Bland annat ska det i  

 annonseringen framgå att även ungdomar med 

 funktionsnedsättning är välkomna att söka 

 sommarjobb på kontoret.  

 

 Rådet tackar förvaltningschefen och önskar 

 formalisera liknande möten två gånger per termin. 

 

2 Åtgärdsplan 2010 

15.45 Information och lägesrapport för vilka prioriteringar 

 tillgänglighetsprojektet tillsammans med 

 kulturförvaltningen, idrottsförvaltningen och 

 fastighetskontoret gjort enligt åtgärdsplanen :  

 1 ombyggnad av övergångsställen 

 2 ombyggnad av busshållplatser utmed hela linjer 

 3 byte av ränndalsplattor 

 4 utsättning av nya soffor/sittplatser 

 5 byte av befintliga och utsättning/ byggnad av    

    nya toaletter 

 6 inventering till Entré Stockholm, 

     tillgänglighetsguiden 

 7 e-Adept 

 8 värdig entré 
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 Handikapprådet ställer sig frågande till varför man 

 inte är varit delaktig i åtgärdsplanen när det står tydligt 

 att ett samarbete med respektive handikappråd ska 

 ske. 

 

 Enligt verksamhetsplanen 2010  

 " ska ett samarbete ske mellan kontoret, 

 stadsdelsförvaltningarna och respektive handikappråd 

 om vilka projekt som kan genomföras och i vilken 

 tid" (verksamhetsplanen 2010,tillgänglighetsprojektet 

 åtgärdsprogram 2010 s5). 

 

 Handikapprådet tydliggör att man vill vara med 

 fortsättningsvis och att ansvarig för projektet också 

 innesluter handikapprådet i detta. I annat fall kan det 

 strykas från verksamhetsplanen att handikapprådet ska 

 vara en del i samarbetet om man inte har för avsikt att 

 uppfylla det. 

 

 Rådet beslutar att kalla Lars Cedergrund till september 

 sammanträdet då det ligger i tid för fortsatt arbete med 

 åtgärdsplanen.  

 

 Föredragande tjänsteman: Lars Cedergrund 

 

 

16.15       2 Nytt avtal med FTI avseende 

 återvinningsstationer 

Nytt avtal är på gång vad det gäller driften vid 

 återvinningsstationerna men i dagsläget är inget klart.  

Rådet informeras om vad avtalet säger idag angående 

tillgänglighet till behållarna. Rådet informeras om att 
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det finns en test station på Birger Jarlsgatan 52, vars 

tillgänglighet och användbarhet rådet uppmanas att 

testa och återkoppla till handläggare. 

 

Rådet poängterar vikten av att det finns lägre 

 öppningar för inkast till återvinningsstationer och att 

 dessa är placerade så att det går köra intill med rullstol 

 samt att det är uppsopat kring behållarna med tanke 

 för risk för punktering. Rådet anser vidare att det är av 

 största vikt att behållarna placeras i samma ordning 

 efter tömning på samtliga stationer. Behållarna bör 

 markeras med punktskrift så att alla ska kunna lämna 

 in sitt återvinningsmaterial på stationerna.   

 

 Föredragande tjänsteman: Helené Personne 

 

Utvärdering av dubbdäcken 

I frågan av dubbdäcks förbud på Hornsgatan har man 

 nu gjort en utvärdering. Förbudet har varit bra då det 

 gäller partiklar i luften som har de minskat. Trots 

 detta har man inte fullt ut fått den önskade effekt då 

 det visade sig att ca 40 procent trots förbud kört med 

 dubbdäck på Hornsgatan. Ett tiotal har bötfällts.  

 

Kontoret väntar nu på vidare uppdrag från politiken 

 för fortsatt inriktning i frågan.   

 

Föredragande tjänsteman: Staffan Forsell 

 

§ 10 Rådet interna frågor 

 Inga interna frågor 
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§ 11 Rapporter 

 Inga rapporter 

 

§ 12 Övriga frågor 

- Inbjudan till nämnden 18 maj 

- frågor till nämnden den 18 maj 

- frågor angående privata sopkärl, rådet beslutar kalla          

 tjänsteman från kontoret, Peter Gran 

- frågor angående lastzon, rådet beslutar kalla 

 handläggare från kontoret. 

 

 

 

 

  Vid protokollet 

 

 

  Eva Olofsson    


